
Vraag inzake Cebeon normering Veiligheidsregio Gelderland Zuid 

 
In de raadsvergadering van 28 mei 2019 heeft de toenmalige portefeuillehouder 
burgemeester Harry Keereweer zich hard gemaakt voor een herverdeling van de 
gemeentelijke bijdragen binnen de Veiligheidsregio Gelderland Zuid; 
 
Ik citeer;  
“Mede gelet op het nieuwe Brandweerzorgplan en de hoge (historisch) ingebrachte 
budgetten vanuit GNL voor materiaal/materieel, maar ook de 4 relatief en absolute nieuwe 
kazernes (met structurele hoge rente- en afschrijvingslasten) kan de vraag worden gesteld of 
het niet wenselijk is om alsnog z.s.m. op het GF-model (Gemeentefonds) over te stappen.  
VRGZ bepaald o.b.v. risicoprofielen immers dat het mogelijk is om in West Betuwe 

bijvoorbeeld tankautospuiten weg te halen. Dan is het ook wenselijk en logisch om de 

bijdrage o.b.v. risicoprofielen (Cebeon-normering Gemeentefonds) te bepalen.” 

 

Vragen; 

1. Kan de portefeuillehouder aangeven wat er met dit verzoek is gebeurd binnen de 

VRGZ? 

 

2. Indien er onverhoopt niets mee gedaan is, wil de portefeuillehouder dit verzoek dan 

opnieuw inbrengen in de VRGZ? 

 

Léon van Dun 
Dorpsbelangen West Betuwe 
 


